



CALHOUN COUNTY, MICHIGAN JOINT OPERATIONS CENTER



COVID-19 Unified Response

Joint Information Center

အင်္ဂါနေ့၊ ဒီဇင်ဘာလ ၈ရက်၊ ၂၀၂၀

ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်၊ အင်္ဂါနေ့မနက် ၉:၃၀ တွင် Calhoun ကောင်တီသည်စုစုပေါင်းအတည်ပြုရောဂါကူးစက်မှု ၆,၀၀၃ ခုကို ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဌာန (CCPHD) သို့အစီရင်ခံတင်ပြခဲ့ပြီးမိုင်းရပ်စ်ကြောင့် သေဆုံးသူ စုစုပေါင်း ၁၃၃ ဦးရှိခဲ့သည်။ ဤအချက်အလက်များကိုတန်လာနေ့မှသောကြာနေ့အထိ နေ့စဉ်တစ်ကြိမ်နောက်ဆုံး သတင်းများကို www.calhouncountymi.gov တွင် ဖော်ပြထားသည်။

Calhoun သည်စုစုပေါင်းဖြစ်ပွားမှုပေါင်း ၆၀၀၀ ကိုကျော်လွန်သွားပြီး MDHHS မှထုတ်ပြန်ခဲ့သည့်အတိုင်း ယခုသီတင်းပတ်ကုန်အထိပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကိုလိုက်နာရန်ပြည်သူများကိုတိုက်တွန်းခဲ့သည်။ MDHHS ရောဂါကူးစက်မှု၏အမိန့်ဖြစ်သော Pause to Save Lives သည်တစ်နိုင်ငံလုံးအနှံ့ ဖြစ်ပွားနေသောရောဂါများကိုထိန်းချုပ်ရန်အကောင်းဆုံးဖြေရှင်းနည်းဖြစ်သည်။ သက်သေအထောက်အထားများအရအိမ်ထောင်စုများစွာမှလူများသည်မျက်နှာဖုံးများမပါသည့်ပိတ်ဆို့ထားသောနေရာများတွင်ရောက်ရှိနေခြင်းသည်အများဆုံးကူးစက်နှုန်းကိုဖြစ်ပေါ်စေသည်။ ထို့ကြောင့်ဆက်လက်ဖြစ်ပွားနေ သရွေ့ ဤအမိန့်ကိုအနည်းဆုံးဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက်အထိစားသောက်ဆိုင်အတွင်းစားသောက်ခြင်းကိုတားမြစ် ထားသည်။ MDHHS ကပ်ရောဂါအမိန့်များအကြောင်းပိုမိုသိရှိလိုပါက michigan.gov/coronavirus တွင် သွားရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ယမန်နေ့ကပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဌာနမှသတင်းမီဒီယာများနှင့်ဒေသခံစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများသို့သတင်းထုတ်ပြန်ချက်ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး၊ အများပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှ ကျွန်ုပ်တို့ရပ်ရွာလူထု၏လိုခြံမြူမှုကိုကာကွယ်ရန်၍လုပ်ဆောင်မှုများကိုမပြုလုပ်ပါကစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများသည် ဤအမိန့်ကိုနားလည်သင့်ကြောင်းအလေးအနက်ပြောကြားခဲ့သည်။

Calhoun ကောင်တီကျန်းမာရေးအရာရှိ Eric Pessell ကဤစီးပွားရေးကန့်သတ်ချက်များသည် ဒေသခံစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့်စားသောက်ဆိုင်များအပေါ် ဖိစီးမှုနှင့်လူတစ်ဦးချင်းစီ၏လိုအပ်သောကိုယ်ကျိုးစွန့်မှုများကိုအသိအမှတ်ပြုသော်လည်း၊ ဤစည်းမျဉ်းများကိုလိုက်နာခြင်းသည်ကျွန်ုပ်တို့၏ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုစနစ်၏တည်ငြိမ်မှုအတွက်အရေးကြီးသည်ဟုအခိုင်အမာပြောကြားခဲ့သည်။

"ကျွန်ုပ်တို့သည်ဤမိုင်းရပ်စ်ကိုအနိုင်ယူရန် ကြိုးစားနေလာတာကြာပြီဖြစ်ပြီးကျွန်ုပ်တို့ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန်ကျန်ရှိနေသေးသည်" ဟု Pessell ကပြောကြားခဲ့သည်။ "Calhoun ကောင်တီမှာနေထိုင်သူတွေအားလုံးဟာအစားအစာအပြင်သို့ မှာယူခြင်း၊ အစားအသောက်များပို့ပေးခြင်းသို့မဟုတ် လမ်းဘေး

မှသယ်ယူခြင်းအားဖြင့်ကျွန်ုပ်တို့၏စားသောက်ဆိုင်များကိုကူညီပံ့ပိုးရန်တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးဟာဤဗိုင်းရပ်စ်ပိုးကိုနှိမ်နင်းကျရှုံးစေရန်နှင့်ဆေးရုံများသို့ဆက်လက်ဝင်ရောက်နိုင်ခွင့်ကိုသေချာစေရန်အတူတကွလုပ်ဆောင်ကြရမည်ဖြစ်သည်။"

အစီရင်ခံအချက်အလက်အပြောင်းအလဲများ

ယခုသီတင်းပတ်မှစတင်ကာ Calhoun ကောင်တီပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဌာနသည် COVID-19 ရောဂါနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး သီးခြားခွဲထားခြင်းနှင့် သီးသန့်နေထိုင်ခြင်း အမိန့်များမှလွတ်မြောက်လာသူများအကြောင်းသတင်းပို့တော့မည် မဟုတ်ပါ။ အမှုအရေအတွက်များပြားလာခြင်းနှင့်ယခင်သတင်းထုတ်ပြန်ချက်တွင် CCPHDသည်အမှုများကိုစုံစမ်းစစ်ဆေးမှုနှင့်ဆက်သွယ်မှုခြေရာကောက်မှုကိုအပြီးသတ်စေနိုင်ရန်အတွက်ပြည်နယ်အကူအညီကိုအသုံးပြုနေ သည်။ ထို့ကြောင့်သီးခြားခွဲထားခြင်း (သို့) သီးခြားထားခြင်းမှတရားဝင်လွတ်မြောက်လာသူမည်မျှရှိသည်ကို တိတိကျကျမဖော်ပြနိုင်တော့ပါ။ COVID လူနာများကိုလက်ခံသည့် Calhoun ဆေးရုံနှစ်ခုရှိ COVID-19 ရောဂါရှိ သည့်တဦးတယောက်စီနှင့်လူနာအရေအတွက်ကိုခြေရာခံသည့် COVID-19 ရောဂါဖြစ်ပွားမှု၊ Calhoun ကောင်တီ တွင်သေဆုံးမှုနှင့်လက်ရှိဆေးရုံတင်ခြင်းတို့ကို ဝက်ဘ်ဆိုက်မှနေစဉ်တနင်္လာနေ့မှသောကြာနေ့အထိ ဆက်လက်၍ နောက်ဆုံးရသတင်းများကို ဖော်ပြ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ဤအချက်အလက်များကို calhouncountymi.gov/alert_detail.php တွင်ရှာဖွေတွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။ တနင်္လာနေ့၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့နှင့်သောကြာနေ့တိုင်း တွင်နောက်ဆုံးရသတင်းများကို COVID-19 အချက်အလက်များနှင့်ချိတ်ဆက်ထားသော ဤစာမျက်နှာတွင် တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။

တဖြည်းဖြည်းတိုးပွားနေသောဆေးရုံတက်မှုကို Calhoun ကောင်တီသတိပေးစာမျက်နှာတွင်တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့အထိ ဆက်လက်၍ သတင်းပေးပို့သွားမည်ဖြစ်သော်လည်းဤmetric သည်ရှုပ်ထွေးကြောင်းသတိပြုပါ။ဆေးရုံ တက်ရခြင်းအခြေအနေသည်အချက်အလက်တစ်ခုချင်းစီအတွက်တွေ့ဆုံမေးမြန်းခြင်းတွင်စုဆောင်းထားသည့်အချက်အ လက်ပြောင်းလဲမှုတစ်ခုဖြစ်သည်။ ဤပြောင်းလဲနိုင်သောကန့်သတ်ချက်များတွင်ကျွန်ုပ်တို့သည်လူပုဂ္ဂိုလ် တစ်ဦးနှင့် ဆက်သွယ်၍မရနိုင်ပါကနှင့်စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုပြီးဆုံးပြီးနောက်ဆေးရုံတက်ရမည့်အလားအလာရှိသော အချက်အလက်ပျောက်ဆုံးခြင်းတို့ပါဝင်သည်။ ဤကန့်သတ်ချက်များကြောင့်ကျွန်ုပ်တို့၏တိုးပွားလာသော ဆေးရုံတက်ကုသမှုသည်အမှန်တကယ်အရေအတွက်ထက်အနည်းငယ်နိမ့်ကျလျက်ရှိပါသည်။

Quarantine အကြံပြုချက်များအတွက်အပြောင်းအလဲများ

Calhoun ကောင်တီပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှထုတ်ပြန်သောကြေငြာချက်အရ CDC နှင့်မီချီဂန်ကျန်းမာရေး နှင့်လူမှုဝန်ဆောင်မှုဌာန (MDHHS) မှအကြံပြုချက်များအရ COVID-19 ထိန်းသိမ်းထားသည့်နေ့အရေအတွက်ကို လျော့ချခြင်းကိုကြေငြာခဲ့သည်။ဒီဇင်ဘာ ၂ ရက်ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် CDC သည်အတည်ပြုပြီးသော COVID-19ဖြစ်ပွား မှုနှင့်ထိတွေ့မှုရှိသူတစ်ဦးချင်းစီအတွက်လိုအပ်သည့်သီးခြားနေထိုင်မှုရက်အရေအတွက်လျော့ချရန်နည်းလမ်းများ ဖော်ပြသည့်သိပ္ပံနည်းကျတွေ့ရှိချက်များကိုတင်ပြခဲ့သည်။ CDC တွေ့ရှိချက်များ၏အကဲဖြတ်အပေါ်အခြေခံပြီး MDHHS သည်မီချီဂန်နေထိုင်သူများ COVID-19 သီးခြားနေထိုင်မှုအတွက်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးကာလကို သတ်သတ်မှတ်မှတ်အခြေအနေများတွင်ပြုပြင်နိုင်သည်ကိုညွှန်ပြရန်နောက်ဆုံးပေါ်လမ်းညွှန်ချက်ကိုအသစ်ပြုပြင်ခဲ့သည်။

စံနမူနာအားဖြင့် ၁၄ရက်ကြာသီးခြားနေထိုင်မှုကာလဆက်လက်ရှိနေသော်လည်း၊တစ်ဦးချင်းအနေဖြင့်၁၀ရက်အထိ

လျော့ချနိုင်ရန်အခွင့်အလမ်းရှိပါသည်။

- လူတစ်ဦးတစ်ယောက်သည်ရောဂါရှိသူနှင့်နောက်ဆုံးထိတွေ့ပြီးနောက် နေ့စဉ်စောင့်ကြည့်ပြီး၁၀ရက်အကြာတွင် ၎င်းတို့သည် COVID-19 ကူးစက်မှု၏လက္ခဏာများသို့မဟုတ်ဆေးသက်သေများမပြပါ။ နှင့်၊
- နေ့စဉ်ရောဂါလက္ခဏာများကိုရောဂါရှိသူနှင့်နောက်ဆုံးထိတွေ့ပြီးနောက်၁၄ရက်ထိစောင့်ကြည့်စစ်ဆေးပေးသည်။
- ထို့အတွက်သတိပြုသင့်သည်မှာပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဌာနသည်အထူးအခြေအနေများတွင် ၁၄ ရက် သီးသန့် နေထိုင်မှုများကိုအကြံပေးပါလိမ့်မည်။

ကျန်းမာရေးဌာနသည် လက်ရှိနှင့်ပြီးသောနီးကပ်သောအဆက်အသွယ်များနှင့်သီးသန့်နေထိုင်သူများအတွက် ၎င်းတို့၏သီးသန့်နေထိုင်မှုအချိန်ကို ၁၄ ရက်မှ ၁၀ ရက်အထိပြောင်းလဲရန်ဆက်သွယ်မည်မဟုတ်ပါ။

[Click here to read the entire CCPHD press release about reduced quarantine recommendations](#)

